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Z Á P I S 
 

zo  14.  riadneho zasadnutia ObZ Obce Poniky, ktoré sa konalo 

dňa 18.08.  2016 na Obecnom úrade v Ponikách 

 

Prítomní :                               podľa prezenčnej listiny 

         

Program:                                podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 
 

K bodu č. 1 Otvorenie 14. riadneho zasadnutia ObZ v Ponikách 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal starosta obce Ing. Ján Beňo.  

 

K bodu č. 2 Schválenie programu rokovania zastupiteľstva obce Poniky 

Poslanci ObZ v Ponikách boli oboznámení s programom rokovania. 

Obecné zastupiteľstvo: 

A) Schválilo  

program 14. zasadnutia ObZ. 

Hlasovanie: 8/0/0/ 

 

Starosta obce prítomných informoval o aktivitách starostu obce. 

Zabezpečovanie základných činnosti v oblasti správy obecného úradu, originálnych 

a prenesených kompetenciách, hospodárenie OPL spol. s r.o.., zlepšenie ochrany protipožiarnej 

infraštruktúry v obci Poniky. Vykonávanie pôsobnosti valného zhromaždenia v OPL spol. 

s r.o., pri schvaľovaní významných finančných operácií. Podpísané zmluvy, ktoré sú zverejnené 

na webovom sídle obce. Pracovné stretnutia regionálneho ZMOS, na ktorom sa riešil hlavne 

problém zastavenia niektorých projektov Integrovaného regionálneho operačného programu, 

ktorý sa dotýka obcí do 1000 obyvateľov. Bolo podaných cca 4000 projektov na Ministerstvo 

pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR. Predmetné ministerstvo navrhuje všetky projekty 

zrušiť a ísť v projektoch novým spôsobom. Rokovanie ohľadne optickej siete v obci. Optická 

sieť má byť potiahnutá od Sebedín-Bečov až po Poniky. Riaditeľ NASES skonštatoval, že sieť 

sa bude realizovať až za tri-štyri roky, pričom sa budú prehodnocovať  biele miesta. Pracovné 

rokovanie s novým prednostom Okresného úradu Banská Bystrica  Ing. Karolom Konárikom. 

Návrh starostov na uskutočnenie workshopu ohľadne riešenia problémov so stavom ciest, ktoré 

sú v správe RSCBB. Problém je dlhodobo neriešený. Prednosta okresného úradu prisľúbil 

pomoc pri riešení. Pán starosta má pripravené rokovanie na RSCBB, dňa 19.8.2016 – 

dotiahnutie ďalších zvodidiel, vytekajúce vody - Dolná ulica, rodinné domy s.č. 108 (Jozef 

Berky), 107 (Eliška Štellerová), 109 (Jozef Zachar), 112 (Ľudovít Zachar).  Obyvatelia sa tam 

nestarajú o svoje septiky, ktoré pretekajú na cestu. Obec mala záujem zrealizovať aj asfaltovú 

cestu k RD s.č. 108 a 107, k RD s.č. 109 a 112, pod cestou však nie sú pozemky vo vlastníctve 

obce, ale  vo vlastníctve občanov, ktorí tam bývajú a na daný stav boli upozornení. Obec bude 

prehodnocovať upomienky neplatičom daní a miestnych poplatkov. Prebehlo rokovanie 

o odkúpenie prístupovej cesty k IBV Poľná. Nedarí sa dohodnúť s vlastníkom pozemku. 

Ponúknutá bola zámena susedného pozemku, ktorý susedí s ich záhradou. Je niekoľko riešení. 

Prebehlo rokovanie so zástupcami rímskokatolíckej farnosti (RKFÚ) ohľadne urovnania žaloby 

na OPL spol. s r.o. za účasti právnych zástupcov zúčastnených strán a zástupcov obce a 

rímskokatolíckej farnosti. OPL, spol.  s r.o. požiadal súd na predĺženie lehoty. Obec 

konzultovala s RKFÚ verejné obstarávanie na náter strechy kostola a opravu podlahy. Zo strany 

obce bude RKFÚ poskytnutá dotácia, čo bolo predmetom rokovania ObZ v Ponikách na 

zasadnutí dňa 30.6.2016, uznesenie č. 159/2016, bod B. Prieskum trhu na náter strechy a opravu 
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podlahy je už zrealizovaný, cena  je cca 3000 eur na jednu akciu.  Prebehli prípravy na 

rekonštrukciu miestnych komunikácií. Poslancom Obz bol predložený program rozvoja obce, 

k vytvoreniu ktorého prebiehali rôzne stretnutia s mladými, seniormi, podnikateľmi a pod.. 

Obec má povinnosť mať program rozvoja obce v zmysle platnej legislatívy. Program rozvoja 

obce bude platný do roku 2023. Riešili sa činnosti v oblasti spoločného stavebného úradu, štátne 

stavebné dohľady. Boli podané rôzne podnety na prokuratúru, orgány štátnej správy a aj podnet 

na trestné stíhanie pracovníka spoločného stavebného úradu. Dokumenty ObÚ odovzdal 

vyšetrovateľke, ktorá vypočula relevantných ľudí. Prebehlo stretnutie Biomasa s p. 

Lakomčíkom – štiepka je pripravená, prehrabávanie bude vykonávané pracovníkmi na 

aktivačných prácach. Od 1. októbra 2016 združenie prijme kuriča. Prebehli práce na 

arboretizácii. Spoločnosť, ktorá arboretizáciu vykonáva, už má vypracovanú inventúru stromov 

a kríkov na obecných pozemkoch, sú zaradené do kategórií – ošetrenie, sanácia. Pripravuje 

návrh na obnovu stromov v časovej osi. Materiál bude poslancom ObZ poskytnutý.  Software 

Terra, ktorý má obec bude súčasťou GIS obce.  Budú sa prekrývať rôzne vrstvy. V najbližších 

dňoch bude na obec dodaný stavebný projekt na rekonštrukciu zdravotného strediska. Dňa 

17.8.2016 prebehlo prevzatie prác na rekonštrukcii materskej školy. Ešte sa odstránia drobné 

nedorobky – prechodové lišty, náter oceľových konštrukcií pri vstupe do materskej školy 

a pod... Akciu je potrebné zúčtovať do 30.8.2016. Prebehlo verejné obstarávanie na dodávku 

elektrickej energie. Podľa verejného obstarania bude mať obec  výrazné úspory za cenu 

elektrickej energie. Starostu kontaktoval zástupca Stredoslovenskej energetickej spoločnosti a 

predložil výhodnejšiu ponuku. Ešte nie je podpísaná zmluva s novým dodávateľom. Obec 

vypovedala zmluvu so súčasným dodávateľom, čo bolo podmienkou verejného obstarávania. 

Bola zrealizovaná refundácia 225582,82 eur za práce na verejnom osvetlení. Ministerstvo 

hospodárstva SR oznámilo, že dňa 26.8.2016 vykoná kontrolu skutočného stavu realizácie diela 

verejného osvetlenia. Prebieha verejné obstarávanie na autobusové zastávky. Plánujú sa 

rokovania  s projektantmi na tému rekonštrukcie fitness centra. Andrej Brzuľa bude riaditeľom 

Memoriálu Ondreja Holca, pripravuje sa na 15. októbra 2016. Ohľadne rekonštrukcie KD PL, 

čakáme výzvu. Je potrebné vypísať súťaž na dodávku stavebného projektu na rekonštrukciu 

KD PL.  O rok bude obec rokovať o zotrvaní v združení Biomasa. Obec má dostatok vlastnej 

štiepky. Stav účtov obce Poniky k 16.8.2016 je 798148,03. Dňa 3.9.2016 sa uskutočnia 

cyklistické preteky do vrchu Ponickými kiarmi. Tohto roku je generálnym sponzorom AGRO-

PONIKY, s.r.o.. Starosta obce požiadal riaditeľku ZŠ s MŠ ŠŽ o zabezpečenie školákov na 

tejto akcii. Starosta obce predložil poslancom ObZ čerpanie rozpočtu obce Poniky. 

 

K bodu č. 3  Poskytnutie dotácie pre OPL Poniky, spol.  s r. o. (dotácia právnickej osobe, ktorej 

zakladateľom je obec na akciu v prospech rozvoja územia obce 
Predložil starosta obce 

Obec uvažovala o dotácii,  využije sa forma bezúročnej pôžičky  vo výške 200 000 eur. Dozorná 

rada schválila transakciu. Transakcia bola prejednaná aj na Komisii financií a správy majetku 

pri ObZ Poniky. Rezerva na splatenie pôžičky je do 28.2.2017.  

Ing. Machala: na dozornej rade OPL, spol.  s r.o. bola prerokovaná žiadosť konateľov 

o finančnú transakciu. Tento spôsob je výhodný pre OPL, spol.  s r.o. aj pre Obec Poniky. 

Dozorná rada OPL, spol. s r.o. transakciu schválila. 

Ing. Ježeková:  komisia financií a správy majetku  odporúča poslancom ObZ schváliť pôžičku. 

Zároveň predložila pripomienku komisie k článku III.  návrhu zmluvy o pôžičke v znení: 

„Požičanú sumu 200 000 eur sa dlžník zaväzuje vrátiť veriteľovi na číslo účtu veriteľa 

uvedeného v záhlaví tejto zmluvy do dvoch pracovných dní po prijatí platby Pôdohospodárskou 

platobnou agentúrou. Ak k refundácii platby pôdohospodárskou platobnou agentúrou nedôjde 

do 1 roka (12 mesiacov) od účinnosti tejto zmluvy, zaväzuje sa dlžník vrátiť veriteľovi požičanú 

sumu 200 000 eur do 5 pracovných dní po uplynutí 1 roka od účinnosti zmluvy“ 
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Otázka Marek Matuška: naruší to rozpočet obce, ak sa doba vrátenia pôžičky predĺži až na 

jeden rok ? 

Starosta obce: podľa vývoja situácie. Nemalo by to mať vplyv na rozpočet obce. 

Ing. Piar:   náklady  na ťažbu v roku 2017 sa predpokladajú do výšky 170000 eur. Predpoklad  

ťažby je 14000 kubíkov drevnej hmoty. 

Otázka Marek Matuška: v dôvodovej správe je uvedená cena diela 452 427,53 eur. Výška 

oprávneného výdavku je 466 000,35 eur. 

Starosta obce: rozdiel je cena projektovej dokumentácie. 

A) Zobralo  na vedomie 

informatívnu správu o projekte „Zlepšenie ochrannej protipožiarnej infraštruktúry – Poniky“ 

B) Schválilo 

B.1. Pôžičku veriteľa obec Poniky  vo výške 200 000 EUR na prefinancovanie platby za  faktúru 

č. 1690350021 zo dňa 22.7.2016 s dátumom splatnosti 24.8.2016 vystavenej v zmysle Zmluvy 

o dielo č.2016/DC/01/007 spoločnosťou STRABAG s.r.o Bratislava, za práce vykonané na 

stavbe „Zlepšenie ochrannej protipožiarnej infraštruktúry – Poniky“, Zmluva 

o NFP č.083BB020028, (rekonštrukcia cesty nachádzajúcej sa na pozemku, parc. č. 3133, k.ú. 

Poniky na protipožiarnu lesnú cestu) a za práce na vybudovaní protipožiarnej nádrže pri tejto 

ceste, nachádzajúcej sa na pozemku, parc. č. 2865/2, k.ú. Poniky, podľa § 7, ods. 2, zákona 

583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov, pre dlžníka Obecný podnik lesov, spol. s r.o., IČO: 31604510, ktorej 

zakladateľom je Obec Poniky. Požičanú suma dlžník vráti obci ako veriteľovi do dvoch  

pracovných dní po prijatí refundácie Žiadosti o platbu Pôdohospodárskou platobnou agentúrou. 

B.2  

Návrh komisie financií a správy majetku pri Obz opraviť článok III zmluvy o pôžičke 

v nasledovnom znení: 

„Požičanú sumu 200 000 eur (slovom dvestotisíc eur) sa dlžník zaväzuje vrátiť veriteľovi do 

dvoch pracovných dní po refundácii žiadosti o platbu Pôdohospodárskou platobnou agentúrou 

na číslo účtu veriteľa uvedeného v záhlaví tejto zmluvy. Ak k refundácii platby 

Pôdohospodárskou platobnou agentúrou nedôjde do 12 mesiacov od účinnosti tejto zmluvy, 

zaväzuje sa dlžník vrátiť veriteľovi celú požičanú sumu  do 5 pracovných dní po uplynutí tejto 

dohodnutej doby.“ 

C) Požiadalo konateľov Obecného podniku lesov, spol. s r.o. Poniky 

Zabezpečiť prerokovanie a schválenie významnej finančnej operácie v orgánoch spoločnosti 

v zmysle stanov a zakladateľskej listiny 

D) Požiadalo starostu obce Poniky 

Uzavrieť Zmluvu o pôžičke s Obecným podnikom lesov, spol. s r.o. Poniky. 

Hlasovanie:  8/0/0/ 

 

K bodu 4 Program rozvoja obce  
Predložil prednosta obecného úradu 

Všetko je uvedené dôvodovej správe. Obec má povinnosť spracovať dokument. Dokument 

bol spracovaný v súčinnosti s externým dodávateľom spoločnosťou TERRA GRATA. Dňa 

17.8.2016 obec prevzala rozhodnutie Okresného úradu Banská Bystrica, odboru starostlivosti 

o životné prostredie, týkajúce sa predmetného dokumentu. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

Program rozvoja obce  - pre programové obdobie 2016 – 2023 zmysle  § 8 ods. 5     zákona č. 

539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja. 

Hlasovanie:  8/0/0/ 
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K bodu č. 5 Oprava cestnej infraštruktúry 

Predložil prednosta obecného úradu 

Na príprave podkladov participovali, Ing. Peter Matula, Mgr. Petra Slávová a Ján Diško. Obec 

Poniky na základe podnetu občanov  a poslancov ObZ pripravila odstránenie havarijného stavu 

miestnych komunikácií. Odborne spôsobilá osoba vypracuje na práce výkaz výmer.  

Starosta obce: kompletná cena diela sa predpokladá 48000 eur bez DPH.. Ukončenie verejného 

obstarávania je dané na deň 24.8.2016 

Marek Matuška návrh: časť ulice  Do Hája ku katolíckemu cintorínu, nie je možné podľa 

vyjadrenia Krajského pamiatkového úradu  asfaltovať. Je možné upraviť aj odbočku k lokalite 

Tehelňa, čo je cca 10 metrov. Z tejto cesty vyteká veľa vody a bude vymývať cestu určenú na 

úpravu. 

Starosta obce: úpravu tejto časti cesty zvážime na mieste, objedná sa to ako práca naviac, alebo 

v rámci zákazky. Krytie rozpočtu musí byť podľa zákona o rozpočtových pravidlách 

samosprávy.  Rozpočet by sme mali dodržať. Kapitálový výdavok bude nový asfalt na ceste do 

katolíckeho cintorína k Stráni. 

Ing. Ježeková otázka: je možné zaradiť do opráv ciest aj vyasfaltovanie cesty pred bytovkami 

s.č. 168, 194 a 195? 

Starosta obce: nie je to uvedené vo výkaze výmer. Nie je to však vylúčené.  Keď sa bude 

opravovať chodník na Družstevnej ulici od bytoviek až po s.č. 166, je možné, že sa vykoná aj 

oprava asfaltového povrchu pred bytovkami. Na chodníku sa budú vymieňať len poškodené 

obrubníky + sa opravia 2-3 priepusty na ceste č. 06635. Ak sa oprava pred bytovkami 

nezrealizuje, bude naplánovaná na budúci rozpočtový rok. Úpravu cigánskej studničky – 

očakáva sa návrh architektov. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Schválilo 

A.1.  Opravu cestnej infraštruktúry  

A.2. Vybudovanie  nového  cestného  telesa s asfaltovým povrchom  - od katolíckeho  cintorína 

k Stráni. 

Hlasovanie:  8/0/0/ 

 

K bodu č. 6  Udržanie kapacít Základná škola s materskou školou Štefana Žáryho 

Poniky, Družstevná 201, 976 33 Poniky – informatívna správa 

Predložil prednosta obecného úradu 

V mesiaci október 2015 sme podali žiadosť na Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu 

SR na rozšírenie priestorov v materskej škole. V novembri obec podpísala zmluvu. Výberové 

konanie na rekonštrukciu  vyhrala firma ASTA, s..r.o.. Rekonštrukcia materskej školy prebehla  

od 18.7. do 15.8.2016. Práce, ktoré boli vykonané naviac sú zaznamenané v stavebnom 

denníku. Stavba bola prevzatá dňa 17.8.2016. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

informatívnu správu.  

Hlasovanie: 8/0/0 

 

K bodu č. 7 Organizácia školského roka 2016/2017 – informatívna správa 

Predložila riaditeľka ZŠ s MŠ ŠŽ 

Školský rok začína 5.9. 2016 o 8.00 hod.. Zamestnanci školy nastupujú do práce od budúceho 

týždňa, odkedy  bude prebiehať príprava na výchovnovzdelávací proces. Počet žiakov 

v materskej škole: budú dve triedy spolu  44 detí – personálne zabezpečené. Do základnej školy 

nastúpi 127 detí. Presné počty budú známe k 15.9.2016, kedy sa vykonáva edu zber. 
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V základnej škole bude 9 tried. Zvýši sa počet žiakov o 10 oproti školskému roku 2015/2016. 

Personálne je základná škola zabezpečená. V prevádzke bude 1,5 oddelenia školského klubu. 

Záujmová činnosť sa bude realizovať na základe odovzdaných vzdelávacích poukazov. 

Marek Matuška - pripomienka: v prázdninách opraviť roky. 

Starosta obce: upozornil na nízku aktivitu pána Dušana Hrčku poslanca ObZ v rade školy. 

Požiadal Mareka Matušku o riešenie. 

Marek Matuška:  Roman Meško súhlasil, že bude novým členom rady školy. Návrh predložím 

na najbližšie zasadnutie ObZ. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Informatívnu správu o organizácii školského roka  2016/2017. 

Hlasovanie:  8/0/0/ 

 

K bodu č. 8  Revízia knižničného fondu obecnej knižnice – informatívna správa 

Predložila knihovníčka Obecnej knižnice v Ponikách 

Revízia prebehla v júli 2016 na základe kontroly metodičky Verejnej knižnice Mikuláša  

Kováča v Banskej Bystrici, ktorá podala návrh na úplnú revíziu. Vyraďuje sa 595 dokumentov. 

6 dokumentov sa  vyraďuje ako poškodených. Zároveň metodička vytkla, že v knižničnom 

a výpožičnom poriadku nebol  uvedený aktuálny zákon a cenník služieb. 

Starosta obce: knižnica je v obci potrebná, nebola dostatočne udržiavaná, do rozpočtu na budúci 

rozpočtový rok sa zaradí oprava knižnice. Uzatvoriť ako samostatnú časť knižnice, počítačové 

siete, zväzky, výmena opotrebovaných regálov,  Mgr. Kutelyová vykoná elektronickú 

evidenciu knižničných dokumentov. 

Obecné zastupiteľstvo obce Poniky 

A) Zobralo na vedomie 

Zápis z revízie knižničného fondu zo dňa 01.08.2016. 

B ) S c h v á l i l o  

Vyradenie kníh uvedených v prílohe č. 1 zápisu z revízie knižničného fondu v počte 595 

kusov. 

C ) S c h v á l i l o   

Knižničný a výpožičný poriadok Obecnej knižnice v Ponikách. 

D ) Z r u š i l o  

Knižničný a výpožičný poriadok Obecnej knižnice v Ponikách, ktorý nadobudol účinnosť dňa 

01.01.2004. 

Hlasovanie:  8/0/0/ 

 

K bodu č. 9 Rôzne: 

Ing. Resl: vykonal obhliadku pozemku okolo kultúrneho domu v Ponikách. navrhuje vyčistiť 

a upraviť svah za kultúrnym domom. 

Starosta obce: pán Tomaník zistí v koho vlastníctve sú predmetné pozemky. 

Vyzval pána Resla aby podal návrh ohľadne stavby s.č. 17, situovanej oproti kultúrnemu domu 

v Ponikách. 

Ing. Resl:  spojím sa s pánom Driečnym, ktorý je v kontakte s vlastníkom nehnuteľnosti s.č. 17. 

Starosta obce: zvolať štátny stavebný dozor na predmetnú stavbu, vyzvať vlastníka 

nehnuteľnosti na jej odstránenie resp. stabilizáciu z dôvodu ohrozenia životov a majetku iných 

osôb. Doručenie výzvy osobne do Zvolenskej Slatiny, Sebechov č. 20. 

Zodpovedný prednosta Oc.ú. 

Michal Šávolt: doriešiť situáciu na Družstevnej ulici, nedodržiava sa rýchlosť, navrhuje osadiť 

spomaľovače. 
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Starosta obce: tri krát požiadal policajtov, aby merali častejšie rýchlosť na tejto komunikácií. 

Prebehlo rokovanie s pani Hofferovou, pracovníčkou okresného dopravného inšpektorátu, ODI 

nie je naklonené k obmedzeniu rýchlosti v obci. Starosta požiada o častejšie meranie rýchlosti, 

pripravuje sa  kamerový systém v Ponikách. Sú kamery ktoré vedia rozpoznať aj ŠPZ, čo si 

vyžaduje vybudovanie bezpečnej siete.  

Roman Meško: navrhol dať zábradlie na chodník na Družstevnej ulici z dôvodu ochrany 

občanov a hlavne detí. 

Michal Šávolt: zverejniť informácie pre občanov, ohľadne odpadov – konkrétne prepálený 

odpad. 

Starosta obce: zverejniť, vyhlásiť  

Zodpovedná:  p. Bukvajová 

Starosta  obce– požiadal poslanca Ing. Matulu o urýchlenie prác na detskom ihrisku v Ponickej 

Lehôtke. 

Ing. Matula: oslovil živnostníka, ktorý ponuku odmietol.  

Starosta obce: sú aj ďalší záujemcovia. Je potrebné  dohodnúť cenu diela.  

Prednosta obecného úradu:  prieskum trhu na preliezky je vyhotovený.  

Ing. Matula: komunikoval s Jánom Pelcom ohľadne fontány 

Starosta obce: navrhol kúpiť hotovú fontánu. 

Starosta obce: do garádu na ulici Hriadky budú položené  rúry 

Mgr. Slávová: nefungovalo osvetlenie na ulici Na píle. 

Starosta obce: budú sa vymieňať súčiastky v svietidlách verejného osvetlenia.  

Ing. Ježeková: je možné prekryť rigol na miestnej komunikácii ulica Malá Stráňa pri asfaltovom 

ihrisku ? 

Starosta obce: môže sa položiť rúra a zaasfaltovať, keď sa budú opravovať miestne 

komunikácie. 

Ing. Piar: informoval o ochrane lesných pozemkov obce Poniky. OPL, spol. s r.o začala 

budovať rampy. Ešte to nie je dokončené, nie je to zamedzenie vstupu ľuďom na pozemky, 

ľudia môžu ísť pešo. Ak budú chcieť ísť autom  dostanú kľúče, ktoré budú očíslované za zálohu 

50 eur, keď vráti kľúč, vrátia sa mu peniaze. Dali  spraviť dve série zámkov, dva typy kľúčov. 

Poľovníci, tiež nebude mať každý kľúč, budú ho mať len vedúci skupiny, poľovná stráž. 

Celkovo bude umiestnených 14 rámp. 

Starosta obce: v Malej Doline bude rampa na tom istom mieste, kde bola aj predtým. 

Michal Šávolt: kde sa budú dať požičať kľúče? 

Ing. Piar: na OPL, spol. s r.o. 

Je vážna situácia s kalamitami, hlavne s podkôrnym hmyzom, dosť napáda horu, je to dôsledok 

aj kalamity z roku 2013. Viac ako 50 % sa ťažia kalamity v súčasnej dobe. 

Starosta obce: starostlivosť o les nebola dostatočná. Je potrebné brať do úvahy subjektívne 

príčiny a objektívne príčiny - kalamita a hmyz 

Pani Lakatošová:  

Medzi parcelami, ktoré chcete získať od SPF je aj parcela 8584/2. Poďakovala starostovi obce, 

že  obmedzil ľudí, ktorí chceli urobiť zásahy do chodníka. Obec píše o oprave prístupovej cesty. 

Čo opravovať, keď nie je nič vybudované. Obec chce stavať novú cestu, na ktorú je potrebné 

stavebné povolenie. Keď niečo nebude spravené odborne môže byť dotknutá nehnuteľnosť s.č. 

356. Zásahy sú pani Lakatošovej nejasné. Javí sa je, že obec chce zasahovať bez projektu a bez 

stavebného povolenia. Na mapke je cesta ktorá končí pod bráničkou s.č. 363. Súčasný stav 

podľa p. Lakatošovej je, že sa tam dostanú nákladné autá. Jej cieľom je zachovať stabilitu 

prírodného dedičstva.  

Starosta obce: požiadal pani Lakatošovú aby čítaný príspevok podala písomne. 

Pani Kaľavská: my sme rozšírili cestu, keď sme stavali žumpu. Požiadala o udržiavanie 

priestoru Ponického domu a jeho okolia. Požiadala, aby sa na veľkú  bránu dala reťaz. Mládež 
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v týchto priestoroch robí neporiadok. Sú tam smeti a ohorky na schodoch. Požiadala 

o vypratanie starého gauču. 

Starosta obce: bránu uzamkneme, mládež nemá k dispozícii klubovňu. 

Pán Šávolt: na káblovej televízii nejde program Senzi. Pitná voda: zrevitalizovať existujúce 

studne. Aj pri ich dome/záhrade je studňa, len pumpa je v zlom stave. V akom štádiu sú vaše 

predvolebné plány- pitná vody, chodníky, DSS ? 

Starosta obce: pitná voda: tlačíme na vodárne, aby sa aj zdroj Na Vladárke otvoril- majú robiť 

skúšky vody. Ohľadne domova dôchodcov máme v riešení dve lokality, kde by sme chceli 

vybudovať zariadenie pre seniorov. Nemáme vysporiadané pozemky. Požiadali sme niektorých 

vlastníkov na Horedoliní. Majiteľ najväčšej parcely nesúhlasí s predajom. Máme už 

identifikovaných všetkých majiteľov na Doluvodí, alebo v lokalite IBV Poľná. 

Mgr. Slávová: nedá sa pre výstavbu domova dôchodcov využiť areál bývalej škôlky 

v Dúbravici ? 

Starosta obce: budova bude podľa informácií z obce Dúbravica prenajatá na 15 rokov OZ. 

Pán Šávolt: nedá sa v tejto veci uvažovať o zrekonštruovaní kultúrneho domu v Ponikách na 

domov dôchodcov? 

Starosta obce: kultúrny dom nie je vyhovujúci, malá výmera pozemkov. Káblová televízia je 

v havarijnom stave. Česká republika začala tlačiť na autorské práva. Robí sa analýza poplatkov. 

Káblová televízia sa bude pravdepodobne rušiť, jej rekonštrukcia je nutná.  Chceme však 

poskytnúť náhradu. Vedenie optiky po stĺpoch miestneho rozhlasu. Potrebujeme špeciálny 

kábel s chráničkou 9 km pre obec. Otázka je či chceme aby sme to mali všetko na stĺpoch. 

Ohľadne chodníkov máme k dispozícii štúdiu na revitalizáciu priestorov námestia. Čakáme len 

na výzvy. Buď vystaviame chodníky z vlastných finančných zdrojov, alebo to urobíme zo 

zdrojov únie.  

Kontakt ohľadne káblovej televízie: Mrázová, zapíše do knižky a zavolá Miroslava Šávolta. 

Odpájanie programov je v réžii Mira Šávolta a Pavla Peťku. 

Pán Šávolt: káblová televízia bola zrealizovaná svojpomocne. Nám stačí aj 12 programov. 

 

Záver 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu a ukončil 14. riadne 

zasadnutie ObZ.  

 

Zapisovateľka:      Ing. Jana Ondrejková v.r.  

Overovatelia zápisnice:     Ing. Alena Ježeková v.r  

          Ing. Peter Matula v.r   

Starosta obce:       Ing. Ján Beňo v.r    
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